



Security Policy Statement

Reference: ST-HSE-DOC-003 IMS Manual

STOMO O&M LLC is committed to provide a secure working environment, by establishing and maintaining the required security measures to prevent unlawful acts against our facilities, which endanger the safety and security of persons and property with the company managed facilities.

THESE AIMS WILL BE ACHIEVED THROUGH:

- We will monitor risk on an on-going basis, at both local and corporate levels, identifying threats specific to each location and where appropriate to persons.
- We will, when necessary, appoint external security advisors to provide security intelligence in order to support assessment of risk to our personnel and assets.
- We will devise and apply security measures and standards to counter risk to personnel, assets and operational requirements according with the local environment.
- We will comply with applicable laws and regulations that govern security at each facility and ensure that appropriate measures are applied to protect our personnel and facilities.
- We will review our security measures and standards on an on-going basis to ensure that changing risk is addressed.

It is the responsibility of all employees and personnel on our premises to contribute to achieving and maintaining a secure environment in which we can function effectively.

تلتزم شركة ستومو للعمليات والصيانة (LLC) بتوفيربيئة عمل آمنة، وذلك بإستحداث والمحافظة على مقاييس اللأمن لمنع أي إعتداء على مواقع أعمالنا، تلك التي قد تهدد الأمن والسلامة لموضفينا أو ممتلكاتنا.

كل هذه اللأهداف ستكون محققة من خلال:

- القيام بمراقبة المخاطر بصفة مستمرة، على الصعيدين المحلي للمحطات التابعة والمركز الرئيسي للشركة، محددين المخاطر التي قد تهدد كل موقع أوفئة.
- سنقوم إذا إستدعت الحاجة، بالإستعانة بمختصين بالأمن والسلامة لتقديم أفضل أساليب تقييم المخاطر لموضفينا وممتلكاتنا.
- سنقوم بوضع وتطبيق التدابير الأمنية ومعايير لمواجهة المخاطر لموظفينا وأصولنا ومتطلباتنا التشغيلية وفقا لمتطلبات البيئة المحلية.
- سنقوم بالإمتثال للقوانين واللوائح المعمول بها التي تحكم
 الأمن في كل مرفق وضمان تطبيق التدابير الملائمة لحماية موظفينا ومنشآتنا.
- سنسعى بجهد إلى ضمان أن تكون التدابير الأمنية متوازية مع
 معابيرنا في المرافق التي ليست تحت سيطرتنا.
- وسوف نقدم المساعدة والدعم مركزية متخصصة من المقر
 الم المناطق عند الضرورة.

ويقع على عاتق جميع العاملين والموظفين في الشركة المساهمة والحفاظ على تحقيق بيئة أمنة نستطيع من خلالها العمل بفعالية.

Signed:

Mike Maudsley (General Manager)

Date:

01 January, 2016

